
Referat bestyrelsesmøde nr. 149 Herlevhuse 

tirsdag den 2. april  2024 kl 19.00  i bestyrelseslokalet 
 
Dirigent: Irene Petersen 
Referent: Yvonne L. Madsen 
Afbud:  Jan Holbæk 
Tilstede: René Petersen, Palle Jørgensen, Yvonne L. Madsen, Annette Villaume,  Irene Petersen, 
Henrik R. Hansen, Kim Johansen, Johnny Frandsen, KAB 
 
1. Gennemgang og godkendelse af referat nr. 148 samt godkendelse af dagsorden. 
Referat godkendt 
Dagsorden godkendt 
 
2.  Nyt fra  
Driftsleder: 
Aktionslisten. Flere pkt. blev gennemgået, hvorefter aktionslisten blev taget til efterretning 
 
3. Følgegruppen 
Næste møde er den 4. april 2024. Ragavan vil gerne have en rundvisning i Herlevhuse. Palle, 
Annette og Yvonne mødes med ham kl. 15.30 v. selskabslokalet. 
I ref. fra OB mødet den 21.2. var Herlevhuse og økonomi nævnt samt henvisning til div. bilag. 
Yvonne kontakter Louise m.fl. og beder om at få det tilsendt samt at vi skal informeres om det den 
4. april. 
Beboermøde den 25. april 2024. 
Medborgerhuset er bestilt 
Der er bestilt vand 
Indkaldelse – en beboer har tidligere spurgt om vi, til informationsmøderne i 
Medborgerhuset/HerlevteaterBio, kunne finde ud af at transportere beboere, der går 
dårligt/rollator. 
Vi sætter et ”opslag” på indbydelsen. De beboere, der har brug for det, skal henvende sig til René 
senest den 22. april. I mellemtiden undersøger vi priser på bus el.lign. 
Dirigent. Laurits kunne ikke, så vi spørger Jan Holbæk 
 
4.  Nyt fra formanden / bestyrelse 
Beboermøde 8. april – der er desværre fejl i indkaldelsen. Under forslag senest står der torsdag 
den 25. marts og ikke mandag den 25. marts. I den tidligere udgave stod der torsdag den 21. marts, 
men da beboermødet blev flyttet, er datoen blevet rettet til den 25. marts, men ikke dagen. 
Forslag til evt. løsning hvis der kommer forslag til René torsdag den 28. marts 2024 ?? Der var ikke 
kommet nogle forslag. 
Palle og Jesper (økonomimedarbejder) mødes lidt før, så Jesper lige kan orientere sig vedr. vores 
projekter. 
Dirigent Laurits 
Nørrevang og legepladser. René vil tage spørgsmålet op på FR mødet den 9. april og vil foreslå, at 
Nørrevang enten sætter et tidspunkt hvornår al leg skal stoppe eller få det indført i deres Husorden. 
Hjemmesiden er oppe igen. Vi har haft ”besøg af robotter”. Og så er hæftet: Herlevhuse-  det 
første årti” blev lagt på hjemmesiden. 
 
5.  Nyt fra udvalgene 
- TV / Net. Nyt forslag fra Fastspeed. Henrik har talt med Fastspeed. Henrik, Palle og René taget et 
kaffemøde med Fastspeed. 
- Det stærke Fællesskab. Der har været fokus på metal sundhed (gratis psykologhjælp, lær at tackle 



stress og depression og ensomhed). Der har ligeledes været fokus på turboforløb i matematik. Vi 
sætter et link til Herlevbobler.dk på HerlevhuseNyt/hjemmesiden. 
- Trafik og miljøudvalg  
Hajtænder. Kim arbejder videre med sagen 
- Aktivitetsudvalg  
- Skiltning på forretningsbygningen: SAB – Herlevhuse.  
Skiltning med SAB logo passer ikke på nogen af gavlene, så vi anmoder ikke om at få det sat op. 
Annette havde set i Fagbladet Boligen v. Danmarks almene boliger (BL) at de tilbød materiale til 
afholdelse af Grundlovsfest.  
Ingen i bestyrelsen vil stå for det. Men det sættes i HerlevhuseNyt med en forespørgsel om der er 
nogle beboere, der evt. vil stå for den. 
Yvonne bestiller nogle flere Nabohjælp skilte 
- Sct. Hans. René indkalder udvalget inden næste bestyrelsesmøde. 
- Loppemarked v. Irene. Loppemarkedet bliver den 2. juni 2024 kl. 10-14 
- Bogskab. Palle og Jørgen arbejder med sagen 
 
6.  Nyt fra kassereren - intet 
 
7. Evt. - intet 
 


